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Wed, 13 Sep 2023 15:34:07 +0200
5.1.2.e 5.1.2.e

"<5.1.2.e 5.1.2.e

"< @coa.nl>5.1.2.e

RE: Vragen vanuit MD op basis van gesprek met initiatiefnemers petitie

I

@middendelfland.nl>5.1.2.e

Verzonden: woensdag 13 september 2023 13:32
@coa.nl>5.1.2.e

Onderwerp: Vragen vanuit MD op basis van gesprek met initiatiefnemers petitie

I
We zijn goed op weg naar een mooi moment aanstaande maandag. Echt fijn dat we nu zover in het proces zijn!

Hopelijk kun je hier wat mee.

Met vriendelijke groet,

I I5.1.2.e

Gemeente Midden-Delfland
5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

Dank voor het delen van deze opmerkingen/vragen. Het lijkt mij goed dat we hier een 'intern - dus alleen voor projectteams 
van COA en gemeente - antwoorden op formuleren waar we gezamenlijk eens zijn over de antwoorden. Ik weet natuurlijk ook 
niet alles, maar ga hier morgen mee aan de slag.

Laten we dit asap met elkaar toetsen. Mijn voorkeur heeft om dit vrijdag al even te doen. Met iemand van jullie en mij, zodat ik 
dit in onze organisatie ook weer verder kan uitzetten, want maandag is al druk genoeg. Past dit in jouw agenda?

Zoals zojuist gezegd spraken de burgemeester en ik gisteren met mensen die een petitie zijn gestart (ruim 2000 
respondenten maar bijna allemaal anoniem en waarschijnlijk vanuit heel Nederland).
In dat gesprek hebben we ook wat vragen (stellingen) gehoord die maandag (of verderop richting het 
raadsbesluit) nog wel herhaald zullen worden. Ik geef deze door zodat je die waar mogelijk ook in de 
vraag/antwoord lijst kan meenemen. Let wel, dit zijn stevige tegenstanders! Er zijn vast ook minder 
vooringenomen vragen aanstaande maandag.

Ik heb de stellingen net zo opgeschreven zoals ze gisteren werden neergelegd. Dus met de "zelf in te vullen 
conclusie" aan het einde van de zin,

• Uit een rapport van het COA blijkt dat maar 4% van de asielzoekers werkt. Het is dus helemaal niet zo 
dat er "werkende" asielzoekers komen. Niemand zit op hen te wachten of men wil misschien zelf niet 
werken.

• Uit een rapport van het COA blijkt dat tussen 2020 en 2021 (of misschien 2021 en 2022) er veel meer 
incidenten worden gerapporteerd. Dat geeft niet veel hoop.

• Het COA werkt op honderden kleinere locaties van onder de 10 tot 50 mensen. Dat kan hier toch ook 
makkelijk!

• Er staat dat van de doelgroep 50% mensen zijn die zes maanden in de procedure zitten. Dat zegt niets. 
Want er is een termijn van 6 maanden waarin zaken kunnen worden uitgezocht van de netjes 
"gedocumenteerden". Dat zal wel goed gaan. Maar juist degene die al de papieren hebben weggegooid en 
waar raddraaiers tussen kunnen zitten komen in de verlengde procedure van 15 maanden. Als wij dus de 
vanaf 6 maanden groep krijgen dan zitten die sujetten er ook tussen.

|" <

5.1.2.e

5.1.2.e

@coa.nl>; "
@coa.nl>; "512e

Groet, 512e

Beste 5126

Hoi 512e

Van: 512e

Aan: 5.1.2.

@middendelfland.nl> 
@coa.nl>; "512e 
" < 5.1.2.e

From:
Sent: 
To:
Cc:
512e
Subject:

' 5.1.2.e

| 5.1.2.e

middendelfland.nl
middendelfland.nl


■
■

cittafow
Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig is.

Disclaimer

Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het wereldwijde netwerk van gemeenten dat zich sterk 
maakt om de kwaliteit van leven te verbeteren. Kijk voor meer informatie op www.middendelfland.nl en www.cittaslow-nederland.nl
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Fri, 15 Sep 2023 16:07:34 +0200
5.1.2.e

< 5.1.2.e "< I@mvc.nl>; 5.1.2.e 5.1.2.e

I5.1.2.e

n 5.1.2.e 5.1.2.e

@coa.nl>; " 5.1.2.e

RE: Informatietafels en meer

Ha collega's in de keten,

heeft gelijk, maar ik wil mijn opmerking hierover even nuanceren. Het gaat er namelijk over dat wij - van het COA -5.1.2.e

vertelde is dat er op een azc in Utrecht vanaf as maandag 5

I
is ons gesprek net heb beloofd. Het klinkt semantisch, maar heel

belangrijk voor alle deelnemers aan de avond is het volgende in je achterhoofd te houden:

Daaraan toevoegend is het ook goed om ons als team die er maandagavond staat het volgende te realiseren:

Wat dit besef mogelijk kan opleveren voor het communicatie- en projectteam is verwachtingsmanagement richting Raad en 
B&W. En daar bedoel ik mee dat als we participatie en omgevingscommunicatie breder bekijken, dan is maandagavond een 
moment waarop we zorgen, meningen en emoties in kaart brengen. Als de score laag is op participatie, dan weten we als 
ketenpartners dat daar nog veel op moet gebeuren en start vanuit de evaluatie een programma/strategie aan volgende 
tactische activiteiten, waarin we bij voorkeur samen optrekken als ketenpartners.

enigszins sceptisch zijn over het feit of er nog een info markt tot stand komt na een pittige plenaire discussie. Maar hoe de 
avond verloopt en hoe hoog de emoties oplopen is glazen bol kijken en die hebben wij ook niet.

In ieder geval bereiden wij ons wel voor op eventuele 1-op-l gesprekken met inwoners van Midden Delfland. Daarom zijn wij er 
ook met 6 mensen, die vragen kunnen beantwoorden van burgers die willen weten hoe wij als COA dingen regelen. Als er 500
900 mensen vragen gaan stellen in deze ronde dan zijn wij met een TE klein team, want ook op een avond in Leusden met 100 
belangstellenden hebben wij ons 3 uur lang de blaren op onze tong gepraat.

dagen lang een uitzending is van Radio 1 over verschillende aspecten van de dagelijkse praktijk van onze opvang. Ik stuur jullie 
daar dit weekend nog een bericht over. En via onze social media's delen we links voor het luisteren cq terugluisteren van deze 
uitzendingen.

En tot slot, nemen wij flyers mee over onze open azc dag op zaterdag 23 september, waar iedereen die geïnteresseerd is 100+ 
locaties in ons land kunnen bezoeken om een beeld te krijgen over hoe zo een azc eruit ziet en wat er gedaan wordt en om 
onze bewoners te ontmoeten.

Deze inschatting blijft lastig, maar wij staan er. Ik ga zo nog aan de slag met de toegezegde interne Q&A's, die ik ook met jullie 
zal delen. Het zal helaas niet vroeger zijn dan het komend weekend. Want er speelt in COA-land heel erg veel.

• Het COA en de gemeente (elke gemeente) zijn ketenpartners in de opgave die er ligt voor het opvangen van 
asielzoekers

• De opdracht komt vanuit het RIJK en gedelegeerd vanuit de provinciale regietafels en NIET vanuit het COA
• Het COA is een uitvoeringsorganisatie en gaat niet over politieke keuzes of wetgeving

From:
Sent:
To:
< 5.1.2.e

1. De informatiebijeenkomst is een event binnen het participatieprogramma en NIET het doel
2. Participatie gaat namelijk over bovenliggende doelen, zoals: draagvlak creeren, integratie en sociale cohesie (nader te 

bepalen en concreet te maken door de gemeente)

@middendelfland.nl>;" 
@coa.nl>" < 5.1.2.e

Een van de leuke dingen die er speelt en die ik ook aan 512e

Helpt dit? Groet, 512e

@middendelfland.nl>; "512e

@mvc.nl> 
" < 5.1.2.e

@middendelfland.nl>; "512e @middendelfland.nl>; "5.1.2.

Ps. Tot slot: een toelichting die ik ook nog aan 512e

" <5.1.2.e

Cc:
<5.1.2.e

Subject:

" <5.1.2.e

' 5.1.2.e

middendelfland.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl


I
@middendelfland.nl>

I5.1.2.e 5.1.2.e

@mvc.nl>
@middendelfland.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Onderwerp: Informatietafels

Hoi,

en ik elkaar. Ze gaf mee, dat afhankelijk van de sfeer op de avond bepaald moet worden
of het verstandig is de infotafels te laten doorgaan.

Hebben we het eerder ook al eens over gehad, maar ik dacht, ik deel het nog even.

Ik ga nog even snel verder met de voorbereidingen en ik hoop dat deze mail jullie helpt in de voorbereiding. Spreek jullie 
maandag. En mocht er echt iets zijn, dan mogen jullie me ook dit weekend bellen.

Ik hoop niet dat ik te schooljufferig klink, maar dit is vaak een eye opener voor project teams bij de meeste gemeentes, die niet 
vaak te maken hebben met dit soort processen.

<5.1.2.

< 5.1.2.e

5.1.2.e

CC: s 12e

Groeten, 5.1.2.

@middendelfland.nl>; 512e
@middendelfland.nl>; 512e

@coa.nl>; 512e

@mvc.nl>; 512e

Hartelijke groet, 512e

Zojuist spraken 5.1.2.

Van: 512e
Verzonden: vrijdag 15 september 2023 15:35 
Aan: 5.1.2.

< 5.1.2.e

middendelfland.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl
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Mon, 18 Sep 2023 15:00:33 +0200
I5.1.2.e < 5.1.2.e < 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

@coa.nl>5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e < 5.1.2.e

Beste collega's in het bijgesloten artikel, staat een punt waar wij mogelijk vanavond ook vragen over kunnen krijgen.

Lees:

van Vastgoed besproken, die weer onze mensen van ontwikkeling hebben
gesproken en ook met de gemeente hebben gebeld.

Versteeg gaat deze vraag beantwoorden.

@coa.nl>; " 
@coa.nl>; "

Een brand in de buurt van het stroomnet kon catastrofaal aflopen. Niet alleen de bewoners zelf, 
maar ook bedrijven en huizen in de hele Randstad zouden vanwege stroomuitval dan 
gedupeerd raken. Maar nabij de zogenaamde magneetveldzone van het hoogspanningsnet 
mocht onder strikte voorwaarden wel gewerkt worden.

From:
Sent:
To:

Verschillende bewoners raakten vervolgens verwikkeld in een jarenlange juridische strijd. Maar 
de rechter gaf de gemeente gelijk: het bedrijventerrein mocht op hun woonplek komen.
Vanwege de eveneens geplande bouw van een hoogspanningsnet van energieleverancier 
TenneT, zou daar blijven wonen ook te risicovol zijn.

@coa.nl>
@coa.nl>;"

De vraag die we kunnen verwachten: waarom zouden hier wel asielzoekers kunnen wonen, maar niet inwoners van Midden- 
Delfland?

Laatste Q&A voor vanavond
Artikel AD Midden Delfland Harnaschpolder.docx

Maar op hoofdlijnen luidt het als volgt: de locatie van het geplande azc ligt op een afstand binnen de vereiste normen die 
daarvoor worden gesteld. De bewoners van het azc wonen daar gemiddeld 1-2 jaar, dat is iets anders dan permanente 
bewoning. Mochten er specifieke gezondheidsissues zijn dan gaan de gemeente en COA hier voor in de bestuursovereenkomst 
bovendien aparte afspraken over maken.

< 5.12.8

Cc:
Subject:
Attachments:

5.1.2.e

@coa.nl>; "
@coa.nl>;"512e@coa.nl>; "

5.1.2.e

Let op: de 512. van de gemeente 512e

Antwoord: ik heb dit met 5-12e

' 5.1.2.e
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„We moesten vanuit het algemeen belang onze grond verkopen", weet
oud-bewoner (68) nog goed. „Het was pijnlijk.” Het huis waar5.1.2.e

Eerdere bewoners moésten verhuizen, straks komt 
op die plek mogelijk een azc: ‘Dat is toch vreemd?’

Een brand in de buurt van het stroomnet kon catastrofaal aflopen. Niet 
alleen de bewoners zelf, maar ook bedrijven en huizen in de hele Randstad 
zouden vanwege stroomuitval dan gedupeerd raken. Maar nabij de 
zogenaamde magneetveldzone van het hoogspanningsnet mocht onder 
strikte voorwaarden wel gewerkt worden.

Verschillende bewoners raakten vervolgens verwikkeld in een jarenlange 
juridische strijd. Maar de rechter gaf de gemeente gelijk: het 
bedrijventerrein mocht op hun woonplek komen. Vanwege de eveneens 
geplande bouw van een hoogspanningsnet van energieleverancier TenneT, 
zou daar blijven wonen ook te risicovol zijn.

Door de komst van grote bedrijven moesten bewoners van 32 
woningen aan de Harnaskade een paar jaar terug nog gedwongen 
verhuizen. Daar blijven wonen was te gevaarlijk én ongezond. Nu wil 
het gemeentebestuur van Midden-Delfland op het laatste lapje grond 
dat ze verplicht verkochten een asielzoekerscentrum (azc) en 
flexwoningen laten verrijzen. Hoe kan dit?

De plannen voor de bouw van een grootschalig azc en flexwoningen voor 
de opvang van 225 vluchtelingen zijn nog niet definitief. Toch zetten 
bewoners al volop vraagtekens bij het voorlopige voorstel van het 
gemeentebestuur van Midden-Delfland om straks honderden mensen in de 
Harnaschpolder op te vangen. Dat er uitgerekend voor die plek is gekozen, 
vinden ze opmerkelijk.

Tot een paar jaar geleden stonden er in en om het terrein aan de 
Harnaskade namelijk nog 32 woningen. Die huizen moesten wijken 
vanwege de komst van een hoogwaardig bedrijventerrein. De bewoners 
van de bedrijfswoningen op zogenaamde agrarische grond moesten hun 
percelen noodgedwongen aan de gemeente verkopen, zodat er 
distributiecentra en andere zware industrie voor in de plaats konden komen.



opgeleverd bij veel mensen", verwijst naarde onzekerheid en het5.1.2.e

Vreemd

Dat de gemeente er nu een woonplek maakt voor honderden mensen, raakt
wel. ,,lk vind het op z'n zachtst gezegd vreemd dat er nu opeens5.1.2.e

wel gewoond kan worden.” Ook andere oud-bewoners vinden de gang van 
zaken niet uit te leggen. Dat de eerder genoemde gezondheidsrisico's, 
gevaren en overlast van bedrijven er niet meer toe doen in het geval van 
vluchtelingen en bewoners van flexwoningen, snappen ze niet.

Door af te wijken van het zogenaamde bestemmingsplan, dat nu 
voorschrijft dat er in principe alleen bedrijven mogen staan op het terrein, 
kan de gemeente er toch een azc en flexwoningen neerzetten. Omdat 
Midden-Delfland alleen van plan is om tijdelijk woningen te plaatsen, hoeft 
ze geen rekening te houden met al de eerder genoemde 
gezondheidsrisico's, gevaren en mogelijke overlast van bedrijven. ‘Vooreen 
tijdelijke afwijking van het bestemmingsplan is er geen wettelijke toetsing 
voor geluid, luchtkwaliteit en externe veiligheid’, schrijft de woordvoerder. 
‘Dat geeft aan dat de wetgever minder of geen risico’s voorziet op het 
gebied van gezondheid.’

Of ze verwacht dat de bewoners die destijds weg moesten uit de 
Harnaschpolder bezwaar zullen maken tegen de komst van het azc op hun 
oude stek, kan Midden-Delfland vanuit privacyoverwegingen niet zeggen.

hij ruim 60 jaar had gewoond werd in 2018 gesloopt. „Ik heb er destijds 
veel buikpijn van gehad. Het heeft jarenlang geestelijke narigheid

Toch is het volgens de regels wel mogelijk dat de gemeente woonplek voor 
honderden mensen toestaat op de plek waar bewoners destijds juist 
vandaan moesten, legt Midden-Delfland uit. ‘Het heeft niet de voorkeur om 
bepaalde types bedrijven te combineren met permanente bewoning’, 
reageert een woordvoerder. ‘De hier nu gevestigde bedrijven zijn echter 
niet van dien aard dat dit niet kan.’

gevecht dat bewoners voerden om hun huis te kunnen behouden. ,,Als een 
boze droom denk ik eraan terug. Maar ik heb het begraven, een plekje 
gegeven.”



Met bedrijven zijn in ieder geval nog geen aanvullende afspraken gemaakt 
over de mogelijke komst van vluchtelingen in de buurt.
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From: 5.1.2.e

Sent: Tue, 19 Sep 2023 10:17:14 +0200
@middendelfland.nl>To: 5.1.2.e 5.1.2.e

"< @coa.nl>Cc: 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

Subject: RE: Opvang MD

I
Dank voor je mail. Ik heb nog een gedachte die ik je mee wil geven voor de collegevergadering en/of het proces hierna.

Wat belangrijk is om te onthouden is dat een informatiebijeenkomst geen doel op zich is. Het is een middel om:

• Te peilen wat het draagvlak is (er waren gisteren 600 mensen die het er niet mee eens zijn, maar jullie hebben veel
meer adressen aangeschreven. De vraag is zijn die het er wel mee eens of staan zij er neutraal tegenover?)

• Met elkaar in gesprek te gaan en de zorgen en twijfels op te halen. Als je het vanuit dat oogpunt bekijkt, dan is het een
geslaagde avond.

Het is nu aan jullie team om te kijken hoe verder en een aanpak te ontwikkelen hoe het draagvlak eventueel vergroot kan
worden.

Ik hoop dat dit je enige munitie geeft om de volgende stappen te nemen.

Hartelijke groet,

I I5.1.2.e

I II r II5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

Van: < @coa.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Verzonden: dinsdag 19 september 2023 10:00
Aan:' @middendelfland.nl>; <’ 5.1.2.e5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

< I5.1.2.e 5.1.2.e

< @middendelfland.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Onderwerp: RE: Opvang MD

en mij, dan zorgen wij voorde beantwoording.

I I5.1.2.e

I

I II II5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

Mijn werkdagen zijn maandag t/m donderdag

Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) 
Stafafdeling Strategie, Bestuur en Omgeving 
Team Communicatie & Relatiemanagement

<l
<

5.1.2.e

» 5.1.2.S

@coa.nl>; 512e
@coa.nl>; 512e 
@coa.nl>

@coa.nl>;"512e

@coa.nl>; 512e

CC: 5.1.2.

@coa.nl; 512e

Hi 512e
Het was een avond vol emoties en vragen. Fijn dat jullie alles goed zo georganiseerd hadden en op alle scenario’s waren 
voorbereid. Ook vanuit de pers hebben wij geen vragen ontvangen en ook bij onze tafel bleef het rustig. Stuur de vragen voor het
COA van de Mentimeter maar naar 5.1 2. 
Hartelijke groet,

@middendelfland.nl>; 512e

< 5.1.2.8

Beste 512e

@middendelfland.nl>; 512e

512e 5.1.2.e

middendelfland.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl


€
COA Centraal Orgaan opvang asielzoekers

I

Bezoekadres: Rijnstraat 8, 2515 XP Den Haag
Postadres: Postbus 30203, 2500 GE, Den Haag□ n m(6)

। @middendelfland.nl]5.1.2.e

Verzonden: dinsdag 19 september 2023 09:48
Aan: I
I

< I5.1.2.e 5.1.2.e

I @middendelfland.nl>
Onderwerp: Opvang MD

deze mail niet).

Fijn dat jullie er gisteren waren. Het aantal vragen aan het COA vanuit "de zaal" was lager dan in ieder geval ik
reageerde op de

Gisteren kreeg ik het aanbod van jullie om te helpen bij de beantwoording van de "Mentimeter" vragen. Dat is
(de dame die gisteren achter de techniek zat en die de dagvoorzitter ondersteunt) heb ik

Fijne dag!

Met vriendelijke groet,

I
Gemeente Midden-Delfland
[ - I5.1.2.e 5.1.2.e

■ Gemeente
ddp Midden-Delfland 
" ■ ■ ■ ■ •

Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig is.

Disclaimer

Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het wereldwijde netwerk van gemeenten dat zich sterk 
maakt om de kwaliteit van leven te verbeteren. Kijk voor meer informatie op www.middendelfland.nl en www.cittaslow-nederland.nl

Telefoon:
Website:

gevraagd of zijn de Mentimeter vragen aan mij kan sturen. Zij stelde mij voor om dat niet als dump te doen. Ze 
wil daar eerst een onderverdeling/clustering in maken. Dit betekent dat we de vragen niet vandaag of morgen 
krijgen. Houd er dus rekening mee dat we volgende week de vragen ontvangen. Als we in de aanloop naar de 
commissie van 11 oktober dan goede antwoorden kunnen formuleren zijn we weer een nuttige stap verder!

Hoe het proces nu precies verder gaat weet ik nog niet. Zo dadelijk hebben we de collegevergadering en dan 
wordt dat vast besproken. Ik neem aan dat het college geen applaus verwachtte dus vanuit dat perspectief is de 
avond, ondanks dat het net wat intenser verliep dan gehoopt, geen grote verassing. Maar de druk bij de raad is 
wel opgevoerd. Dus de collegeleden moeten even wikken en wegen hoe daarmee om te gaan.

Anna van Raesfeltstraat 37 I 2636 HX I Schipluiden I 5.1.2e

@coa.nl; 512e

EMIA I 5.1.2 e

@coa.nl>; 512e

5.1.2.e

www.coa.nl

5.1.2.e

CC: 5,1 2
5.1.2.e

superfijn. Aan 512.

5.1.2.e

< 5.1.2.e

Van: 512e

@middendelfland.nl>; 512e

cittazsloa

verwachtte maar mogelijk kwam dat ook door de rustige en duidelijke manier waarop 512e 
vragen. De meeste vragenstellers waren daarmee direct tevreden.

Collega's van het COA (omdat ik haar mailadres niet heb ontvangt 512e

@middendelfland.nl>; 512e

<5.1.2.

<5.1.2.

512e @coa.nl>; 512e
@coa.nl>

5.1.2.e

5.1.2.e

middendelfland.nl
middendelfland.nl
http://www.middendelfland.nl
http://www.cittaslow-nederland.nl
http://www.coa.nl
middendelfland.nl
middendelfland.nl
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@middendelfland.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Wed, 20 Sep 2023 01:15:07 +0200
5.1.2.e

@coa.nl>;5.1.2.e

"< @coa.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Subject: RE: Impressie shot Midden Delfland

Beste s 12e

I5.1.2.e

@coa.nl>5.1.2.e

Verzonden: maandag 18 september 2023 17:34
< @middendelfland.nl>

I5.1.2.e

@coa.nl>
Onderwerp: Impressie shot Midden Delfland

Dag 5.1.2.e

Met vriendelijke groet,

II I5.1.2.e

Afdeling Vastgoed & Facilitair
I I5.1.2.e

COA Centraal Orgaan opvang asielzoekers

From:
Sent:
To:
Cc:

Rond het tijdstip dat deze mail kwam was ik al op de locatie om mensen welkom te heten en de veiligheidsinstructies door te 
nemen.
We konden niet anders meer dan een schets van een commercieel bureau als impressie meenemen. Gelukkig is er best veel 
overlap dus de praktijk zal op allebei passen.
Wel dank voor je inzet.

5.1.2.e

5.1.2.e

Voorzichtig: deze mail komt van buiten onze omgeving. LET OP MOGELIJKE PHISHING. Controleer 
links en bijlagen in de e-mail goed!

II

Ik hoop dat jullie hiermee meer duidelijkheid kunnen geven aan de bewoners. Ik wil nogmaals benadrukken: DE IMPRESSIE
SHOT IS ALLEEN BEDOELD TER ILLUSTRATIE EN KAN NIET VERDER WORDEN GEBRUIKT ALS ONTWERP.

@coa.nl>;"512e

@coa.nl>; 512e @coa.nl>; 512e

5.1.2.e

<

Zoals telefonisch besproken stuur ik je bij deze de impressie shot van het terrein aan de Harnaschdreef. Ik wil nogmaals 
benadrukken dat deze impressie shot alleen bedoeld is als VOORBEELD en GEEN officieel ontwerp is. Het toewerken naar een 
VO moet op basis van onderzoek nader uitgewerkt te worden.
Een aantal kanttekeningen aan de impressie shot zijn:

• De woonunits zijn nu ingetekend in galerij vorm. Mochten we andere RVB-leveranciers gaan gebruiken kunnen de 
afmetingen afwijken en daardoor het hele ontwerp.

• Exacte indeling van AMV en AZC op terrein is nog niet bepaald. Dit kan t.z.t. resulteren in aanpassingen van het 
ontwerp.

• De fietsstraat is dwars door het terrein heen getekend. Deze kan eventueel ook op een andere plek komen. Moet nader 
worden besproken met de gemeente.

• Momenteel is het deel wat gereserveerd is voor bedrijven +/- 0.5 ha. Vanuit de gemeente moet hier meer duidelijkheid 
komen over de exacte afmetingen.

5.1.2.e

<l

Van: 5.1 2.

@coa.nl>
5.1.2.e " <5.1.2.e

< 5.1.2.e

Aan: 512e
CC: 5.1.2.
< 5.1.2.e

middendelfland.nl
middendelfland.nl


Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het 
COA aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The COA organisation accepts 
no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers.
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